The best way is to cause Drupal to generate unique CSS classes for <body> based on the path of the page. You can then simply add a CSS rule like body.page-1 .whatever and body.page-2 .whatever

The code to do this comes from Zen theme (it's also common in many other themes). Since a few slight modifications are needed to convert Zen's code for general use, below is the modified code, which you can simply copy and paste into your own theme's files.
Locate the body tag in your page.tpl.php template, and replace it with:
Open (or create if you don't have one) your template.php file. Use the "Find" feature of your code editor to search for "preprocess_page". If you find anything, then you will need to merge the code rather than just paste in the whole thing (more on that later). If you find nothing, then you can simply copy and paste this code into your template.php:
If nothing happens, you may need to clear the theme registry. Visit the Themes page of your site and submit it with no changes (quick way to clear the theme registry). Alternately you can visit Administer > Site configuration > Performance (admin/settings/performance) and click the "Clear cached data" button. There are also convenient cache clearing links/tools in Admin Menu module and Devel module.

Лучшим выходом из такой ситуации будет заставить Drupal генерировать уникальные CSS классы для <body> основываясь на псевдониме страницы. Тогда вы сможете просто добавить правило CSS , например вида body.page-1 .whatever и body.page-2 .whatever
Изначальный код для этого происходит из темы Zen (и часто встречается в большинстве других тем). И все же, для общего использования в данном коде следует сделать небольшие изменения. Ниже, находится уже модифицированный код, который можно скопировать-вставить в собственные файлы темы.
Найдите тег body в вашем шаблоне page.tpl.php и замените его на:
Откройте (или создайте, если у вас нет) файл  template.php.  Используя функцию "Find" редактора кода найдите "preprocess_page". Если вы что-то такое нашли, значит вам придется объединять коды, а не просто вставить (к этому мы еще вернемся). Если же у вас этого нет, вы просто копируете и вставляете код в ваш template.php:
Если после всего ничего не изменилось, то вам скорее всего необходимо почистить реестр темы. Зайдите на страницу Тема и примените ее без изменений (это быстрый способ). Другой способ: зайдите в Administer > Site configuration > Performance (admin/settings/performance) и нажмите кнопку "Clear cached data". Также существуют удобные инструменты в модулях Admin Menu  и Devel .

